
   

  

Protokoll styremøte 
Fredag 17.03.2023 kl.10-17 Tollbugata 22 Oslo 

 

 

Tilstede: Petrin Eide, Sisilie Skråmm, Astrid Wevling, Birgitte Kristiansen, Cathrine Heen og 

Hanne Zachariassen 

Forfall: Marianne Jungersen og Hanne Sofie Yttervik 

10/23 Godkjenning av innkalling og saksliste 
Innkalling og saksliste godkjennes. 

11/23 Godkjenning av protokoll fra styremøtet 19 og 20 jan 2023 
Protokollen foreligger ikke. 

Runde rundt bordet.  

42/22 NORNA konferansen 2023 
Vedtak: Styret er enig i hva ulike deltagere til NORNA/Seminardager/GF skal få dekket. 

Heidi Ståhl deltar fra Fjell og Fjord. 

Vi ferdigstiller påmeldingsskjema og den må snart publiseres i fagportalen. Håkonshallen er 

kl.18. Det vil bli servert fingermat og mineralvann/vin. Styret NSFLOS inviterer NORNA 

styret til et lettere måltid etterpå.  

Norsk og Engelsk invitasjonen er oppdatert av Heidi. Hun sender til oss. Vi går igjennom 

påmeldingsskjema og de ulike fradrag for utgifter. Vi oppdager en feil ved den norske 

invitasjonen som er publisert i fagportalen. Der står det at poster honoreres med 1000 kroner i 

redusert kongressavgift, Vi har vært enig om 500 som står i den engelske utgaven. Astrid tar 

kontakt med Linda slik at det blir rett i fagportalen. 

Key note speaker får dekket reise, hotell, kongressmiddag og kongressavgift med dagpakker. 

Antatt abstrakt får dekket kongressavgift inkludert dagpakke for dagen de foreleser.  

Antatt poster får 500 kroner i reduksjon i kongressavgiften. De som får godkjent abstrakt eller 

poster må få beskjed om at de selv skal melde seg på og at deler av utgiftene vil bli trukket fra 

fakturaen. 

Lokalgruppeledere, 5 representanter fra vertsgruppen i Bergen, tre i nominasjonskomiteen, 

æresmedlem får dekket alt, inkludert reise 

NORNA styret, 2 representanter, betaler reise og hotell selv, får resten dekket. De må også 

melde seg på som vanlig og får trukket utgifter fra fakturaene. 

Stiller Sverige opp med en deltager til panelet, vil den få dekket dagpakke for fredagen. 

Heidi søker om etisk godkjenning som er etterspurt av utstillere, når foreløpig program er 

klart.  

Vi går igjennom et utkast til foreløpig program til NORNA. 



   

  

Vi får inn i invitasjonen til NORNA/Semninardagene frist for å melde sak til GF og lenge til 

siden på NSF. Etter lokalgruppeledersamling, sender Petrin og Cathrine e-post til alle 

medlemmer og minner om saker til GF/NORNA/Seminardagene. 

5/23 Lokalgruppesamling/Nettverk april 
Vedtak: Petrin og Cathrine sender invitasjon til lokalgruppelederne tidlig i uke 12 med 

påmeldingsfrist. 

Lokalgruppeledere møtes torsdag 20.04 kl.12 til lunsj. 

 Tema navneendring 

 Ny ansvars og funksjonsbeskrivelse for operasjonssykepleiere 

 Orientering og diskusjon om spesialistgodkjenning og helsepersonell kommisjonen 

 Kandidater og saker til GF? 

Petrin utarbeider forslag til program. Petrin og Cathrine sender invitasjon med 

påmeldingsfrist. 

60/22 Spesialistgodkjenning 
Vedtak: Styret tar faggruppeleders orientering til etterretning.  

Saken er til behandling i departementet, og det forventes en avklaring i Nasjonal hele og 

sykehusplan som legges frem i slutten av året. Det kommer seks store rapporter vi må lese og 

følge med på. 

12/23 Helsepersonellkommisjonen 
Vedtak: Styret tar faggruppeleders orientering til etterretning. 

Petrin anbefaler styret å lese dokumentet. Mange ulike faggrupper har vært representert, NSF 

sin var Torbjørn Solberg. Leder i fagforbundet, Iren Mari Luther, har representert og frontet 

deres perspektiv i Helsepersonell kommisjonen og deltatt i den offentlige debatten. 

Helsepersonell kommisjonen gir et bilde på helsepersonellsituasjonen i Norge, men mangler 

perspektiver som beredskap, miljøendringer ol. Petrin fremhever at oppgavedeling/-glidning 

må skje i samarbeid med fagmiljøene og at kompetanse og pasientsikkerhet må legges til 

grunn. 

13/23 Seminardager Trondheim 2024 
Vedtak: Lokalgruppa i Agder er vertsgruppe for seminardagene i Trondheim 2024. 

Heidi Ståhl fra Fjell og Fjord har forhandlet fram et godt tilbud. Hotell Tiller | Quality Hotel 

Panorama Trondheim (nordicchoicehotels.no) ble valgt i forrige styremøte. 

Lokalgruppa i Agder har sendt en søknad om å være vertsgruppe for seminardagene i 

Trondheim 2024. Det ser ut som de i samme søknad ønsker å arrangere seminardager i 2025. 

Petrin tar kontakt for å avklare hva de søker om. 

14/23 Orienteringssaker 
Vedtak: Styret tar faggruppeleders orientering til etterretning. 

Instagramkonto:  

Lokalgruppen i Østfold har ønsket å opprette en Instagramkonto. De har vært i kontakt med 

Petrin. Kontoen er opprettet og sykehuset i Østfold er eier av kontoen. 

https://www.nordicchoicehotels.no/hotell/norge/trondheim/quality-hotel-panorama/
https://www.nordicchoicehotels.no/hotell/norge/trondheim/quality-hotel-panorama/


   

  

Nominasjonskomiteen:  

Nominasjonskomiteen har bedt hver enkelt i styret om å svare ut om de stiller til gjenvalg. Vi 

har en runde på tilbakemeldingene. 

Landsmøte NSF: 

Det er landsmøte i NSF 6.-10. november 2023. Er det noen som kjenner noen som ønsker å 

stille til valg? Kan vi legge en fireårsplan? NSF forespør om faggruppene kan tilpasse og 

arrangere sitt GF til partallsår. Vi ønsker ikke en slik tilpasning på nåværende tidspunkt. 

Ny «Operasjonssykepleie ansvar og funksjonsbeskrivelse»: 

Arbeidsgruppen har laget et nytt utkast til Operasjonssykepleie ansvars- og 

funksjonsbeskrivelse (sendt til styret). Denne vil være et av temaene på 

lokalgruppeledersamlingen og nettverksmøter i april. 

Disputas: 

Operasjonssykepleier Hege Kaldheim disputerer 11.04 i Grimstad UIA Disputas: Hege K. A. 

Kaldheim: Interprofessional simulation-based learning used to prepare perioperative nursing 

students for acute situations - Universitetet i Agder (uia.no) 

Media: 

Petrin har skrevet flere innlegg i Dagens medisin. Operasjonssykepleierne har vært synlig i 

media. Sykepleien intervjuet Joakim Magnussen i forbindelse med den europeiske 

operasjonssykepleierdagen Operasjonssykepleier Joakim: – Jobben består av utrolig mye mer 

enn å lange instrumenter (sykepleien.no) Innleggene har vært delt på Facebook og har skapt 

engasjement. 

Nordnorsk seminar: 

Petrin deltok på Nordnorsk seminar i Bodø. Tema var i hovedsak om donor. Det var et fint 

seminar. 

Buskerud AIO seminar Klækken: 

Ved AIO seminaret på Klækken deltok alle tre faggruppeledere om snakket om 

spesialsykepleiernes fremtid. Andre tema var smerter, OPIOID epidemi, en prest m.m.  

Ana Carla Schippert hadde et innlegg om retraumatisering av torturofre ved begge 

seminarene. Hun er den norske hovedforeleseren på NORNA kongressen/seminardagene i 

Bergen 2023. Et hyggelig arrangement. 

Lokalgruppen Vestland: 

Petrin har deltatt på møte med lokalgruppen i Vestland om NORNA kongressen. I tillegg ble 

rapporten om kirurgisk virksomhet i helse Bergen drøftet. Det har blitt sendt et dokument som 

svar på rapporten av operasjonssykepleierne. 

Representantforslaget fra KRF er svart ut.  

NSF skal følge Marianne Jungersen til «min arbeidsdag». 

Teams: Cathrine lagde en oppskrift for at alle i styret skulle finne frem til rett Teams i NSF. 

Birgitte og Petrin har ikke kommet inn. Det er noe som går feil under pålogging. De tar 

kontakt med NSF for å finne ut av det.  

Cathrine har flyttet de fleste dokumentene fra den tidligere NSFLOS kontoen som Aina 

Hauge er eier av. Alt skal være flyttet før neste styremøte. Ingen må nå lagre nye dokumenter 

https://www.uia.no/arrangementer/disputas-hege-k.-a.-kaldheim-interprofessional-simulation-based-learning-used-to-prepare-perioperative-nursing-students-for-acute-situations
https://www.uia.no/arrangementer/disputas-hege-k.-a.-kaldheim-interprofessional-simulation-based-learning-used-to-prepare-perioperative-nursing-students-for-acute-situations
https://www.uia.no/arrangementer/disputas-hege-k.-a.-kaldheim-interprofessional-simulation-based-learning-used-to-prepare-perioperative-nursing-students-for-acute-situations
https://sykepleien.no/2023/02/operasjonssykepleier-joakim-jobben-bestar-av-utrolig-mye-mer-enn-lange-instrumenter
https://sykepleien.no/2023/02/operasjonssykepleier-joakim-jobben-bestar-av-utrolig-mye-mer-enn-lange-instrumenter


   

  

her. 

Lærernettverket har hatt et team hvor en del dokumenter har blitt delt (tidligere NSFLOS 

teamet hos Aina). Det har vært liten aktivitet i teamet. Det gamle vil bli slettet. Astrid tar opp 

på neste lærernettverk om teamet skal gjennomrettes på FX-Operasjonssykepleiere. Alle 

dokumentene er flyttet. 

15/23 Eventuelt 
Vedtak: Styret tar faggruppeleders orientering til etterretning. 

Medisinsk sakkyndig: 

Vår første medisinske sakkyndige Kathrine Brooker OUS har vært levert sin vurdering til 

domstolen. 

NSF student: 

Henvendelse fra student /nsf om «takeover» mellom faggruppene på deres Instagramkonto 

«mannkanblisykepleier». Cathrine har tatt kontakt med dem for å finne ut nærmere hva de 

ønsket. De vil at vi lager en billedserie med tekst de kan legge ut på kontoen som viser 

arbeidet vårt gjennom en dag. Vi tror det kan være en fin måte å synliggjøre yrket vårt. Astrid 

tar kontakt med Linda og hører om hun kan ta på seg oppdraget. 

Rydde i arkivet i NSF: 

Vi fikk en forespørsel tidligere fra NSF om å rydde i arkivet. Vi har ikke gitt tilbakemelding 

på denne henvendelsen. Petrin er opptatt av at historien blir tatt vare på. Hvem kan sette av tid 

til å gjøre det og avtale et tidspunkt for oppgaven?  

 

 

 


